
 

Fra: Silje Beate Fitje [mailto:fitje1982@hotmail.com]  

Sendt: 19. februar 2015 11:53 

Til: Anngunn Marie Gullbrå 
Emne: SV: Utnyttelse av tomt 

 

Tusen takk for raskt svar! 

 

Vi har veldig behov for mer bodplass, og    har et ønske om å enten utvide eksisterende bod eller 

bygge en separat bod på vår eiendom. Vi ønsker oss ca 6 m2. Vil dette være et problem i forhold 

til kommunen/regelverk? 
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